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U ponedeljak, 23. marta, Konjički klub Starčevac  je održao sastanak povodom pratećih
problema koji treću godinu za redom prate ovaj klub.   Zbog zemljišta koje je licitirano a na
kojem se nalazi hipodrom, konjički klub već dve  godine za redom nije organizovao trke a po
svemu sudeći neće ni ove godine,jer je isto zemljište ponovo licitirano. Pored pokušaja
zvaničnika da se reši ovo pitanje i davanja pravnih saveta, problem je ipak nerešen i ostao je na
višem, državnom nivou. Sličnih situacija je bilo i u drugim naseljenim mestima. Obećano je da
će se javna licitacija ponoviti u mesecu maju kada će problem biti trajno rešen. 

   Konjički sport u Starčevu ima tradiciju dugu 40 godina a u proteklih nekoliko godina klub ima
visoke rezultate na državnom nivou. Organizovana je škola jahanja i upoznavanje mladih sa
ovim sportom i. Ovom prilikom konjički klub poziva mlade i sve zainteresovane za ovaj sport da
se učlane u klub a u slučaju da njihov problem ne bude rešen do maja, da građani podrže
peticiju čije će potpisivanje klub biti primoran da organizuje.
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